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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte:  Styremøte    26.03.22 

Sted:  Øvre Ørnefjellveg 25, Åseral 

  

E   Tilstede                 Birger Tvedt (BT)        

                                Bente Fjellestad            (BF) 

     Gun-Elise Gustafsson  (GEG) 

Meldt  forfall:        Nils Oskar Skjærli       (NOS) 

     Erik Eriksen                  (EE) 

     Jan-Wiggo Mjøllner     (JWM) 

 

  954 23 311 

  924 24 012 

  901 67 031 

  911 004 54 

  91151644 

  977 77 984  

birger@uve.no 

bef@tet.no 

gun-elise.gustafsson@outlook.com 

nils@brilleoptikk.no 

erik@adveriksen.no 

janwim@online.no 

 

 

Referat sendes:    - Møtedeltakerne 

   - Ljoslandinfo.no 

 

Sak 
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Behandlet 

 

Forberedelser til møte med grunneiere 27.03 

Agenda for møtet gjennomgåes: 

Viktigheten av et godt og konstruktivt samarbeid mellom grunneiere, 

Åseral Kommune og LVV for videre utvikling av Ljosland Vest. 

Veivedlikehold: LVV henstiller til grunneiere om at belting på asfalt 

unngås pga ødeleggelser/slitasje av veinettet. Unngår med dette 

reaksjoner fra hytteeiere. 

Bidrag løypemaskin: LVV ønsker at grunneiere også er med på å bidra 

til finansiering av løypemaskin fordi  

1) det også er i deres interesse  at det er et godt løypetilbud på 

Ljosland ved salg av hytter/hyttetomter.  

2) Til sammenlikning overføres kr 20.000,- pr solgte hyttetomt til drift 

og utvikling av infrastruktur på Bortelid. En praksis som har eksistert 

siden 1997.  

Ansvarlig 
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3) gis som en engangs kompensasjon for tidligere 

veislitasje/ødeleggelser på veinettet ved utbygging av hyttefelt, noe 

hytteeierne belastes vedlikeholdet av.  

4) Hytteeierne har betalt for brøyting av hyttefelt under utbygging. 

 

Fremover: Ønsker samme modell som på Bortelid at kr 15.000 ,- + 

mva pr solgte hyttetomt overføres til LVV for drifft og vedlikehold av 

infrastruktur med virkning fra 01.01.22. 

 

Innkalling ekstraordinært årsmøte. 

Styret kaller inn til ekstraordinært årsmøte onsdag den 13.04  kl 1900 

på skisenteret. 

Styret orienterer om bakgrunn for innkjøp og finansiering av 

løypemaskin. 

 

Finansiering løypemaskin 

• Forutsetninger: 

- Årsmøtet godkjenner styrets forslag om å kjøpe 

løypemaskin som skal driftes av skisenteret. Styret i LVV 

gis tillatelse til å benytte egnekapitel/lånefinansiering på 

inntil 2,0 mill NOK 

- Det gis full momskompensasjon for investeringen. Bente 

undersøker med ADB senteret som avklarer med 

Lotteritilsynet 

• Styret foreslår at løypeavgift settes til 1500- 1800,- av 

medlemskontingenten på kr 3000,- + brøyteutgifter. Til 

sammenlikning: Bortelid: Kr 1409/hytte pr år, Brokke kr                               

1300/hytte pr år.  

              Ljosland: Færre hytter å fordele utgiftene på og samtidig flott     

.             løypenett. 

• Styret søker årsmøtet om maksimalt å kunne bruke 2.0 mill 

NOK i lån/egenkapital til ekstraordinært årsmøte 

• Deler av rekkefølgemidler i form av entreprenørtimer tenkt 

bl.a. brukt til ny løype i Grasdalen brukes også til 

bredding/utbedring av Farevassvegen  til krysset i 

Kvernevassbakken der dette vil bli utført kommende sesong.. 

Krever et vedtak om omdisponering av midler i Åseral 

Kommune godkjent av utbygger (TT Anlegg) og grunneier 

(O.Ljosland). Frigjør ca 400.000,- kr i budsjetterte midler til 

vegutbedring som kan investeres i løypemaskin. 
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Eventuelt 

Foreløpige utgifter til brøyting og løypekjøring. 

Bente opplyser at det pr 01.03.22 er utbetalt totalt ca 1,362 mill til 

brøyting og strøing. 

Det blir viktig for styret å evaluere medlemmenes og entreprenørens  

bruk av appen Brøyte.no. Samtidig må behovet for brøyting avhengig 

av snømengde evalueres etter sesongslutt. 

Birger opplyser at det pr 27.03 er anvendt i underkant av 200 timer til 

løypekjøring og mer enn budsjettert med scooter-kjøring 
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